
Bestyrelsesmøde d.24-04 -19  Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen, Bente, Anna Lise, Lars Bo, Tina. 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen. 
 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt.  
 

 
3. Nyt fra varmemesteren: Trappevask og maling af dørene ind til lejlighederne skal ordnes 

heri foråret, info i postkassen. Lys sensor er opsat i nr. 19 og vi arbejder på hvordan det 
skal op i nr. 17 og 23. Vi har en enkelt fraflytning i denne periode. Pr. 1 juni er der ansat en 
sommervikar, som skal hjælpe med bla. klipning af vores hække. Da interessen for at leje 
en carport, er stor, påtænker vi at opføre flere carporte. Der er bindende tilmelding hos 
Lars Bo og det bliver ”først til mølle pricippet”. 
 
 

4. Nyt fra formand: Udlejning af værelserne fungere fint, vær dog opmærksom på at 
lejetidspunktet er fra kl. 14 første dag til kl. 10 næste dag. Vi har været 3 
bestyrelsesmedlemmer af sted på et kort kursus omkring planlægning og afholdelse af 
arrangementer. Vi har ligeledes været af sted til kredsmøde omkring kommunikation og på 
et seminar i Ålborg. Det hele har været meget inspirerende og givende for os. Lejerbo har 
fejret 75 års jubilæum for nylig. Vi har planlagt vores årlige grillfest, hvor vi håber at se jer. 
     
 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Jørgen er valgt ind i bestyrelsen for repræsentantskabet 
ved valg d. 10-04-19 

 
 

6. Redigering af husorden: Tina arbejder på redigering af husorden til næste møde, hvor vi så 
læser den igennem i fællesskab.  

 
7. Bordet rundt: Bente skal af sted på et kursus i bestyrelsesarbejde som nyt medlem.   

                                                                                    
 

 
    
8. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 18-9-19 kl. 17.00 

 
 
 
Referent Tina 


